
Zápis č.5l2024 ze zasedání zastupitelstva obce
konaného dne 9.12.2024 v 17:00 hodin

Přítomni: zasnrpitelé v počtu 5 a 9 občanů Obce Bělušice viz listina podpisů přítomných.
(příloha zápisu)

Ad1 Zasedání zastupitelstva obce Bělušice ,zahájil starosta Bc. Lul<áš Baroch v l 7:0lhodin.
Přivítal všechny přítomné. Konstatoval, žezasedání bylo svoláno v souladu s Llstanovenírrr §93
odst.l zákona č. l28l2000sb, o obcích a infbnnace o zasedání byla vyvěšena řádně na úřeclní
desce obecního úřadu. Zasedání tedy bylo svoláno řádně a včas v souladu s ustanoveníIn § 9l
a § 93 zákonao obcích. Přítotnno 5 členťr, zastupitelstvo obce Bělušice.ie usrrášerrí schopné.

Ad2 Starosta Bc, Lul<áš Baroch l<onstatoval. žebyl prověřen a zl<ontrolován zápis s usnesením
z minulého zasedání zastupitelstva. Nebyly shleclány žádné nedostatl<y.

Ad3 Starosta Bc. Lukáš Baroch přednesl. že zapisovateletn pro poí,ízení zápisu ze zasedání
zastupitelsWa je určen Václav I(lepal. Dále navrhl Jaroslava Svobodu a Martina Havlíčl<a.iako
ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva obce.
Hlasování 5 pro 0 proti 0 se zdržel
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovateli zápisu Jaroslava Svobodu a Martina lJavlíčl<a

Ad4 Starosta Bc. Lul<áš Baroclr seznámil všechny přítoInné s upravenýIn programem zasedání
zastupitelstva. Do prograrnll byly přidány na žádost všech přítornných zastupitelů nové body.
Celý nový progralT byl př"ečten starostou Bc. Lul<ášeln Baroclrem. K novéInu prograrnLl nebyly
Žádné PřipomínI<y a trude se sclrvalovat v tomto novém znění. Nás|eclně nechal starosta Bc.
Lukáš Baroch lrlasovat o upraveném programu zasedání zastupitelstva obce.

Hlasování: 5-0-0

Program sclrůze:
l. Zahájení
2. I(ontrola zápisu z minulé schůze OÚ Bělrršice
3. Volba zapisovate|e a ověřovatele zasedání
4. Schválení programu schůze
5. Návrh na schválení návrhu rozpočtu obce Bělušice 2025
6. Návrh na schváIení Střednědobého výhledu rozpočttt obce Bělušice 2025-2021
7. Návrhnaschválenížádostioílrrarrčnípříspěvel<p.oČRSMOBělušicenarol<2025
8. Návrh na schválení žádosti o firranční příspěvel< pro Sokol Bělušice na rok2025
9, Návrh na schválení žádosti o finanční příspěvel< pro SDH BělLršice narol< 2025
l0. Návrh na schválení žádosti o finallční příspěvek pro Mord'áci BěILršice -šipkaři. na rol<

oBEC

W
(a usrú



2025
ll. Seznárnení zastupitelstva s výsledkern dílčího př,ezkoumání hospodaření obce za rok

2024
12. Žádost finanční příspěvel< na uspořádání šipl<ařsl<ého turna.je Z. Červil<enr
l3. Návrh na koupi části pozernku pro rnístní hřbitov v l<.ú. obce Bělušice
l4. Projednání návrhu nazal<oupení raclaru rychlosti ve srrrěrlt v.jezdu do obce od Jelena
15, Návrh na zbudování obrub u pozemní l<omunil<ace ve směru od obce Jelen
l6. Návrh na schválettí dodatku smlouvy o hostingu a službách se spol. Alis (PC evidence)
l7, Návrh na schválení dodatl<u se společností SOP Přelouč a.s. - svoz odpadu
l B. Aktualizace poplatki za svoz kornunálníIro odpadrr narol<2025
l9. Nová obecní vvhláška na třídění textilu
20. Diskuse
2l. Závér

Ad5 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámilvšechny přítomné s návrhem rozpočtu na rok 2025. Rozpočet

vycházíz rozpočtového výhledu na roky 2024 až 2026 a dále zohledňuje situací ohledně aktuální
výstavby vodovodu a kanalizace, Uvedl, že rozpočet na rok 2025 je schodkový a schodek je plánován
pokrýtz hospodařenípředchozích leta ze zasmluvněného úvěru u Komerčníbanky. Následně starosta
Bc. Lu káš Baroch požáda lvše ch ny přítom n é, jestli majíně jaký d otaz n e bo připom ín ku k navrhovanému

rozpočtu. Jelikož nebyla žádná připomínka anidotaz nechalhlasovat o rozpočtu na rok 2025.

Hlasování:5-0-0
Přijato usnesení Č.I8l2024 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje rozpočet na rok 2025 jako

schodkový. Schodek bude kryt z hospodařenípředchozích let a ze zasmluvněného úvěru u Komerční
ba n ky. Záv azný mi u kazate li j sou pa ragrafy.
Usnesení č. 1B bylo schváleno

Ad6 Starosta Bc, Lukáš Baroch seznámilvšechny přítomné s návrhem rozpočtového výhledu na roky

2025 až2O27. Rozpočtovývýhled vycházíz reality roku2024a známých skutečnostía plánů na zmíněné
roky. Následně starosta Bc, Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký dotaz nebo
připomínku k navrhovanému rozpočtovémuvýhledu. Jelikož nebyla žádná připomínka anidotaz nechal
hlasovat o rozpočtovém výhledu na roky 2O25 až2027,

Hlasování: 5-0-0
Přijato uSnesení Č.L9l2O2a: Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje rozpočtovývýhled na roky 2025

až2027 dle vyvěšeného návrhu.
Usnesení č. 19 bylo schváleno

Ad7 Starosta Bc, Lukáš Baroch předneslžádost na příspěvek pro MO ČRS gělušice pro rok 2025. Dále
informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice jižvíce než před 10dny a že zastupitelé jiměly
k dispozici k prostudování, Následně zmínilčástky a jednotlivé položky z žádosti. Starosta navrhl 3ftis
Kč na činnosta dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů. Následně starosta
Bc. Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestli majínějaký dotaz nebo připomínku k této žádosti.
Jelikož nebyla žádná připomínka anidotaz nechalhlasovat o této žádosti.

Hlasování: 5-0-0
Přijato usnesení č.2012024 Zastupitelswo obce Bělušice schvalu.ie příspěvek MO ČRS
Bělušice na rol< 2025 ve výši30tis l(č na činnost a dále v průběhu roku na r.rspořádané akce
dle doložených dol<ladů.
Usnesení č. 20 bylo schváleno



Ad8 Starosta Bc, Lukáš Baroch požádal místostarostu Václava Klepala, aby seznámil přítomné občany

s žádostío podporu spolkových akcíTJ Sokola Bělušice z.s, viz přiložený plán na rok 2025. Václav
Klepal informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 10 dny a že zastupitelé ji

měly k dispozici k prostudování. Následně zmínil změny v žádosti oproti předchozím rokům. Starosta
navrhl3ftis Kč na činnost plus 20tis na mládež a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle
doloženýchdokladů.NásledněstarostaBc.LukášBarochpožádalvšechnypřítomné,jestlimajínějaký
dotaz nebo připomínku k této žádosti. Jelikož nebyla žádná připomínka anidotaz nechal hlasovat o

této žádosti.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení č.2Ol2O24z Zastupite|stvo obce Bělušice schvaluje příspěvek pro TJ Sokol Bělušice

na rok 2025 3ftis Kč na činnost plus 2Otis na mládež a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle

doložených dokladů, dle přiložené žádosti.
Usnesení č. 20 bylo schváleno

Ad9 Starosta Bc, Lukáš Baroch přednesl žádost na příspěvek pro SDH Bělušice pro rok 2025. Dále

informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 1_0 dny a že zastupitelé ji měly
k dispozicik prostudování. Následně zmínilčástky a jednotlivé položky z žádosti, Starosta navrhl30tis
Kč na činnost a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů. Následně starosta
Bc. Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestlimajínějaký dotaz nebo připomínku k této žádosti.
Jelikož nebyla žádná připomínka anidotaz nechalhlasovat o této žádosti.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení Č.2Ll2O24 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje příspěvek SDH Bělušice na rok
2025 ve výši3ftis Kč na činnost a dále v průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů.
Usnesení č. 21 bylo schváleno

Ad10 Starosta Bc. Lukáš Baroch předneslžádost na příspěvek pro Mord'áci Bělušice -šipl<aři

Zastoupenou Lucii Topinl<ovou pro rok 2025. Dále informoval, že žádost byla doručena na OÚ
BěluŠice již více než před 10 dny a že zastupitelé ji měly k dispozici k prostudování, Následně zmínil
Částky a jednotlivé položky z žádosti. Starosta navrhl 10tis Kč na činnost a dále v průběhu roku na

uspořádané akce dle doložených dokladů. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádalvšechny
přÍtomné, jestli majínějaký dotaz nebo připomínku k této žádosti. Jelikož nebyla žádná připomínka
ani dotaz nechal hlasovat o této žádosti.

Hlasování: 5-0-0

Přijato usnesení Č.22/2024 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje příspěvek pro Mord'áci
BěluŠice -šipkaři zastoupenou Lucii TopinI<ovou na rok 2025 ve výši 1ftis Kč na činnost a dále v
průběhu roku na uspořádané akce dle doložených dokladů,
Usnesení č. 22 bylo schváleno

Ad11 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s výsledkem dílčího přezkoumání
hospodařeníobce za rok2o24. Konstatoval, že výsledek d ílčího přezkoumán íje opět v pořád ku a nebyly
zjiŠtěny žádné závažné nedostatky nebo neshody - dílčí výsledek byl předložen jak občanům, tak
zastupitelŮm. Zastupitelé berou výsledek dílčí kontroly hospodaření obce Bělušice za rok 2024 na
vědomÍ, Následně starosta Bc, Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestli majínějaký dotaz nebo



připomínku k výsledku dílČího auditu. Jelikož, nebyla žádná připomínka anidotaz přistoupilk dalšímu

bodu programu.

Ad12 Starosta Bc, Lukáš Baroch předneslžádost příspěvku na šipkový turna12024 (pořádá Z. Červík),

Dále informoval, že žádost byla doručena na OÚ Bělušice již více než před 10 dny a že zastupitelé ji
mělyk dispozici k prostudování, Následně zmínilčástku.ledná se o 5500kč jako příspěvek na ceny na

šipkovýturnaj.Turnaj proběhne na konci letošního roku. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal

vŠechny přítomné, jestli majínějaký dotaz nebo připomínku k této žádosti, Jelikož nebyla žádná
připomínka anidotaz nechalhlasovat o této žádosti,

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení č.2312024: Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje finanční příspěvek na

Šiptový turnaj pro Zdeňka Červika ve výši 55O0Kč

Usnesení č. 23 bylo schváleno

Ad13 Starosta Bc. Lukáš Baroch předneslnávrh tra koupičástipozenrl<u pro místní hřbitov v k,ú.
obce BěluŠice jak je plánováno v územním plánu. Jedná se % (jedné poloviny) nemovité věci-
pozemku parc. Č. 1219/19 - orná půda o výměře 3955 metrů čtverečních, v kat. územíBělušice,
okres Kolín,Tento pozemek je zapsán na LV č. 34 pro kat. území Bělušice, obec Bělušice, u

Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrálního pracoviště Kolín. Kupnícena nemovitosti
je 100,-Kč za jeden metr čtvereční, tedy L97.75O,-Kč. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal
vŠechny přítomné, jestlimajínějakýdotaz nebo připomínku k této záležitosti. Jelikož nebyla žádná
připomínka ani dotaz nechal hlasovat.

Hlasování: 5-0-0

Přijato usnesení č.2412024: Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje nákup T, pozemku parc, č.

12!9/19 za cenu t97 75OKč a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy.

Usnesení č. 24 bylo schváleno

Ad14 Starosta Bc. Lukáš Baroch předneslnávrh na zal<oupení radaru rychlosti ve stněru vjezdLt
do obce od Jelena. Poptali jsnre dva druhy radarti - s ul<azatelenl registrační značky abez
ukazatele. Cenabez ukazatele registrační značkyje |<olenr 60.000,-Kč - tento osadínre na
příjezdu od Jelena. Druhý radar je více než l00.000,-Kč dražší. Zvolilijsme el<onomičtější
vetzi. Následně starosta Bc, Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestli majínějaký dotaz nebo
připomínku k nákupu radaru. Jelikož nebyla žádná připomínl<a anidotaz nechalhlasovat.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení č.2512024: Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje nákup radaru bez
ukazatele registrační značky dle obdržené nabídky.

Usnesení č. 25 bylo schváleno

Ad15 Starosta Bc, Lukáš Baroch předneslnávrh, že vzlrledeIrl l< tonru, že.isIrre z ]--ondu

hoInogenizace Stř. kraje získali dotaci ve výši 3 3l8784,-Kč bude zře_jrně na přelornu března
a dubna 2025 prováděno v naší obci íiézováni starého povrchu a pol<ládl<a nového. Ve snrěnt
naJelen máme přes l000m, kde nátn chybí obrubníky a bude zde na.jaře nový povrch. Ze
zkušeností ostatních víme, žejakmile povrch silnice nenířádně ukončen obrubou, tak silnice



trpí a ráda se na krajích láme a jelikož chceme aby nárn nový povrch vydržel co nejdéle. tak
navrhu.ieme budování obrub u pozemní l<omunikace ve směru od obce Jelen. Realizace bude
nutná tzv. ve výběrovém řízenídle našívnitřnísměrnice k zakázkám. Následně starosta Bc. Lukáš
Baroch požádalvšechny přítomné, jestlimajínějaký dotaz nebo připomínku ke zbudováníobrub.
Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal hlasovat.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení č.2612024z Zastupitelstvo obce Bělušice plán na zbudování obrub. Dále
pověřuje starostu k vyhlášení výběrového řízení tak, aby realizace proběhla v souladu
s pokládkou nového povrchu vozovky v obci.

Usnesení č. 26 by|o schváleno

Ad16 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámilvšechny přítomné s dodatl<ern smlouvy o lrostingu a

službách se spol. Alis (PC evidence). Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádaIvšechny přítomné,
jestli majínějaký dotaz nebo připomínku ke schválenídodatku. Jelikož nebyla žádná připomínka ani
dotaz nechal h|asovat o uzavření dodatku.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení Č.27l2O24 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavření dodatku sm|ouvy o
hostingu a službách se spol,Alis (PC evidence) a pověřuje starostu l< podepsání,

Usnesení č.27 bylo schváleno

Ad 17 Sta rosta Bc. Lu káŠ Ba roch sezná milvše ch ny přítom n é s Dod atke m č,1,/2025 ke stávající sm louvě
se spoleČnostÍSOP a.s. Následněstarosta Bc, Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestlimajínějaký
dotaz nebo připomínku ke schválení dodatku. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal
hlasovat o uzavře n í dodatku č.tl 2025.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení Č.28l2O24 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavření dodatku č.1,12024 se
společnostíSOP a,s. ke stávajícísm|ouvě a pověřtrje starostu l< podepsání.

Usnesení č. 2B bylo schváleno

Ad].8 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámilvšechny přítomné s návrhem, že roce 2025 se nebude měnit
výŠe poplatkŮ za svoz popelnic v naší obci, Ceny zůstávajístejné -jedenobyvatel s TP v obci = 500,-Kč,
rekreaČníobjekt = 500,-Kč. Následně starosta Bc, Lukáš Baroch požádalvšechny přítomné, jestli mají
nějaký dotaz nebo připomínku k tomuto návrhu. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal
hlasovat o ponechánístejné výše poplatku na rok 2025.

Hlasování:5-0-0

Přijato usnesení Č.29l2024 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje, že ceny zůstávajístejné pro rok
2025- jeden obyvatel s TP v obci = 500,-Kč, rekreační objekt = 500,-Kč.



Usnesení č. 29 by|o schváleno

Ad19 Starosta Bc, Lukáš Baroch seznámilvšechny přítomné s návrhem nové obecnívyhlášky na

tříděnítextilu. Návrh obecnívyhlášky bylzveřejněn na úřednídesce. Následně starosta Bc. Lukáš
Baroch požádalvšechny přítomné, jestlimajínějaký dotaz nebo připomínku k vyhlášce. Jelikož nebyla
žádná připomínka anidotaz nechalhlasovat o obecnívyhlášce na tříděnítextilu.

Hlasování:5-0-0

Přijato usneseníČ.3Ol2O24Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje obecnívyhlášku natříděnítextilu.

Usnesení č. 30 bylo schváleno

Ad20 Starosta Bc, Lukáš Baroch zahájil diskusi.

l. MÍstostarosta Václav Klepal sezIrámil všechny přítorrrrré s al(tuální firranční situací obce,
zůstatek na b.ú. I(orrrerční banl<y l<e dni c).12.2024 se l3 8ll 928,- Kč. Úvěr u KB
B l79 158Kč Na účtu u Národní Banky je 20 32l .- Kč

2, Starosta Bc, Lukáš Baroch informoval, že vydánídalšího zpravodaje je plánováno do
letošních vánoc

3. Starosta Bc. Lukáš Baroch poděl<ovalvšern spoll<ťtnr a pořadatelůrn akcí za odvedenou práci
a činnost v l,oce 2024 a těší se na spolupráci v roce 2025

4. Starosta Bc. Lukáš Baroclr iníbrrnoval o aktuálníIn stavu výstavby vodovodlt a l<analizace.
Předal k prohlédnuíí zápis z kontrolního dne.

5. Paní Borovičl<ová podala dotaz ohledně betonu a nástěnel< před bývalým krámem

6. starosta Lul<áš Baroch informoval ohledně novélro ox Boxu urnístěnélro na oú

7. Starosta ukázal novýAED s vyhřívanou skříňl<ou, l<tery bude utnístěn v centru obce

Ad21 Starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval všem přítomným za účast na dnešním zasedání
zastupitelstva obce a pozval všechny přítomné na příští zasedání, Y 18:22 ukončil zasedání
za stupitelstva.



Ad21 Starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval všem přítomným za účast na dnešním zasedání
zastupitelstva obce a pozval všechny přítomné na příšť zasedání. V 18:22 ukončil zasedání
zastupitelstva.

Ověřil Marťn H

Podpis......

Starosta Bc. Lukáš Baroch

poapis....".,.=3 
Ý
)

ZapsalVáclav Kl"p"l //
Podpis........ /2/

ověřil Jaroslav svoboda


